
Geacht college en leden van de Gemeenteraad, 
 
Graag wil ik, Marcel Zoete, voorzitter van Voetbalvereniging Oranje-Wit, enkele punten benadrukken aangaande de 
financiële consequenties van de voorgestelde Sportnota van Meierijstad “Sportief in beweging”. Ik had graag afgelopen 
donderdag willen inspreken bij de commissievergadering echter door privéomstandigheden was ik verhinderd. 
  
Hieronder schets ik kort onze situatie, de problemen die wij voorzien en de oplossingsrichting die een uitkomst kan 
bieden. 
 

 VOW onderschrijft het belang van sporten. Daarom is ons beleid dat de contributie betaalbaar blijft. Voor 
ouders met meerdere kinderen moet het mogelijk blijven om de kinderen te laten deelnemen aan een sport. 
In Zijtaart is er weinig diversiteit van sportenverenigingen en daarom is het juist in het belang van ouders en 
kind dat de contributie betaalbaar blijft voor de grootste vereniging van Zijtaart, VOW.  

 De goed onderhouden voetbalvelden worden niet alleen gebruikt door onze eigen leden maar ook ter 
beschikking gesteld aan b.v. Jong Nederland, ouderenbonden en de lagere school Edith Stein. Binnen de 
grenzen van Zijtaart is voor deze sportieve activiteiten geen andere locatie beschikbaar. Dus ook buiten het 
belang van de eigen leden is de sociale toegevoegde waarde op dit gebied ook waardevol voor een dorp als 
Zijtaart. Dus hiermee stimuleren wij ook dat van jong tot oud onze velden sportief benut worden. 

 Conform deze voorgestelde sportnota zou betekenen dat de afdracht naar de gemeente € 15.800,- zou 
moeten gaan worden. Het huidige bedrag is € 9878,-. VOW is een financieel gezonde voetbalclub. We hebben 
geen schulden en de inkomsten en uitgaven zijn prima op elkaar afgestemd. Daardoor is de verhoging conform 
deze nota van 60% voor ons niet te dragen. 

 De inkomsten van de contributie zijn ongeveer € 29.500,-  Hiervan maken we € 8400,- over naar de KNVB en 
voor de onroerend zaken belasting betalen we € 3500,- dus minus  het bedrag á € 15.800,-  houden we van de 
geinde contributie precies € 1800,- over voor het gehele jaar. 

 Onze accommodatiesubsidie is vanaf de crisisjaren al enorm verlaagd dus deze enorme voorliggende 
verhoging komt dus boven op eerdere verhogingen. 

 De explosieve verhoging zal uiteindelijk grote consequenties hebben voor het voortbestaan van de vereniging. 
Het bedrag á €5922,- zal verdisconteerd moeten worden met de contributie zal uiteindelijk leiden tot een 
enorme afname van het ledenaantal. Immers, voor de dan geldende bedragen kan je vele duurdere sporten 
buiten Zijtaart beoefenen en/ of kunnen de ouders dit gewoonweg niet meer betalen. Het wordt een sluipend 
proces. Steeds meer leden zullen afhaken door de hoge kosten en ook deze gederfde inkomsten zullen 
daardoor gecompenseerd moeten worden met nog meer contributieverhogingen. Kortom gaande weg de 
jaren blijven de effecten zichtbaar en buiten de directe gevolgen zal dit uiteindelijk leiden tot een neerwaartse 
spiraal waardoor de problemen alleen maar groter worden. Vanzelfsprekend zal de club nooit meteen 
omvallen, maar schade die eenmaal veroorzaakt is door veroorzaakt door een vermindert leden aantal als 
gevolg van sterk gestegen kosten, laat zich nauwelijks meer herstellen als de gemeente over een aantal jaren 
alsnog bijspringt.   

 Zelfs als we gebruik kunnen maken van het frictiebudget en “geleidelijk” binnen drie jaar naar de uiteindelijke 
€15.800  “stijgen”, zal de contributie elk jaar met bijna 10% moeten stijgen. Dit is absoluut onwenselijk omdat 
ook dit leidt tot vertrek van leden. 

 We mogen toch uit gaan van een betrouwbare overheid die er voor zorgt dat kosten van verhogingen niet zo 
hoog zijn dat dit de vereniging schade berokkent. 
 

 Wij stellen daarom voor dat de raad kaders stelt en een overgangstermijn in acht te nemen van minimaal 6 
jaar. Hierdoor moeten we wel elk jaar de contributie met ongeveer 5%  verhogen. (Er van uitgaande dat er 
gedurende deze periode de kosten nagenoeg gelijk zullen blijven.) Deze verhoging is, zo verwachten wij, nog  
uit te leggen aan de leden. De effecten van de voorgestelde verhoging zullen naar verwachting beperkt blijven, 
waardoor er geen negatieve spiraal ontstaat. Hierdoor kan VOW blijven bestaan en een onlosmakelijk 
onderdeel blijven uitmaken van de gemeenschap van Zijtaart. 

 
Ik hoop dat u bovengenoemd voorstel mee kan nemen in uw besluitvorming aangaande dit onderwerp. 
 
Met vriendelijke groeten 
Marcel Zoete 
Voorzitter VOW 


